
 

1 
 

Verslag Raadstafel21 
Woensdag 26 juni 2019, 19.30 tot 22.00 uur 

Locatie: Academisch Genootschap, Parklaan 93 in Eindhoven 

 
1. Ingekomen stukken en mededelingen  

Ton van Happen heet iedereen welkom bij de Raadstafel21 in het Academisch Genootschap in 
Eindhoven. Een bijzonder welkom voor Mathijs Kuijken, Daan de Kort, Anke van Extel-van 
Katwijk en Barbara Marcus (Frans Kuppens is helaas verhinderd vanwege een ingelaste 
raadsvergadering). Antoinette Maas sluit iets later aan. Zij zullen een bijdrage leveren bij 
agendapunt 3 
Afmeldingen: Ton neemt de afmeldingen voor deze avond door. De lijst met aanwezigen en 
afwezigen is bijgevoegd. 
Verslag Raadstafel21 – 3 april 2019: Verslag wordt onder dankzegging aan Helmi vastgesteld.  
N.a.v.: 3 acties staan benoemd in het verslag van 3 april:  
Energietransitie regelmatig op de agenda -> heeft de aandacht. 
Aandragen inspirerende sprekers -> komen we later op de agenda bij terug. 
Afspraak Raadstafel21 met Dagelijks Bestuur -> staat als volgend agendapunt. 
Verder wordt er een agendapunt 7 toevoegd: bijeenkomst 3 juli Berenschot. 
 

2. Gesprek met Dagelijks Bestuur  
Op 17 juni vond het gesprek tussen het Dagelijks Bestuur en een delegatie van Raadstafel21 
leden plaats. Vanuit de Raadstafel21 waren hierbij aanwezig: Ton van Happen, Leon van de 
Moosdijk, Frans van Zeeland en Theo Albers. Het is een goed gesprek geweest met het 
uitgebreide DB. Elly Blanksma is als DB-lid de contactpersoon voor de raadstafel21. Wat 
benadrukt werd van beide kanten is dat er een goede communicatie moet zijn, zowel vanuit het 
Dagelijks Bestuur naar de Raadstafel21, maar ook de communicatie vanuit de Raadstafel21 naar 
de gemeenteraden. Na de zomer wordt hiervoor een gesprek met de 21 griffiers ingepland, omdat 
zij een rol vervullen als terugkoppelaar naar de raden. Verder vanuit het DB compliment over de 
betrokkenheid die wij in deze samenstelling voelen en zoals we in gesprek gaan over de inhoud 
van de thema’s. De ambassadeursrol is wederzijds benadrukt van ons richting achterban. Vanuit 
het DB is er behoefte om na de zomer terug te komen over de ontwikkelingen m.b.t. RHCe en 
Gulbergen. De gemeenteraden moeten hier ook goed over geïnformeerd worden.  

 
3. In gesprek over het Werkprogramma 2020  

De portefeuillehoudersoverleggen zijn het werkprogramma 2020 aan het voorbereiden. In 
december 2018 heeft het Algemeen Bestuur afgesproken dat in december 2019 het 
Werkprogramma 2020 en de bijgestelde begroting 2020 worden vastgesteld. En dat betekent dat 
het concept-werkprogramma 2020, begin september naar de gemeenteraden gestuurd wordt voor 
een zienswijze. Vanavond geven de voorzitters van de thema’s een korte pitch m.b.t. hun thema, 
waarna er in groepen verder over de inhoud gesproken kan worden. 
Mathijs Kuijken geeft een toelichting op het proces van het Werkprogramma 2020. (Het schema 
met de doorlooptijd is hierbij bijgevoegd.) 
Daan de Kort geeft een toelichting op economie. Vanuit Den Haag wordt er echt naar onze regio 
gekeken en daar mogen wij trots op zijn. Dank voor de rol die jullie pakken. De 1e pijler binnen 
economie is de lokale economische agenda’s en het subregionaal meer op elkaar afstemmen. Dit 
zie je ook terug in Brainport Actieagenda. 4x per jaar als poho bij elkaar. 2e pijler stimleringsfonds, 
hiervoor is 2,7 Miljoen beschikbaar. Investeringen die een risico lopen willen we toch een steuntje 
in de rug geven. Als er een bijdrage is uit Stimuleringsfonds, zijn er ook andere financierders 
eerder bereid om te financieren. 
3de pijler is het digitaliseren van het MKB / Leisure.  
Anke van Extel geeft een toelichting op Transitie Landelijk Gebied (TLG). Zij is in januari al bij 
Raadstafel21 geweest over het Werkprogramma 2019. Volgend jaar komen we in rustiger 
vaarwater. Dan hebben we al een heel jaar gedraaid. TLG in 2020 ziet er niet echt anders uit dan 
2019. Wel wordt er meer prioritering geven. Nu zijn er 7 thema’s,dat is teveel. Dus wordt er 
ingekompen.  Streefbeeld is qua thema het belangrijkste. Streefbeeld wordt ook met 
Energietransitie, Economie, recreatie uitgevoerd. Balans tussen stad en balans zichtbaar zijn!  
PAS is een groot vraagstuk wat boven ons hangt, er is wel een structuur opgebouwd in onze 
regio. In 2020 ligt onze focus op streefbeeld, hoe zien we de regio met z’n allen. Waar geven we 
de dingen een plaats waar wij vinden dat iets moet komen.  
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Antoinette Maas start voor haar thema Mobiliteit met een film van zoslimbereikbaar: Dit fimpje is 
hetgeen waar we naartoe gaan werken. Het is geen futuristisch beeld meer. Het is iets wat al 
werkt, maar wat we nog wel moeten opschalen. Slimme mobiliteit, OV, fiets. Als we niet anders 
gaan inzetten lopen we in 2030 helemaal vast met het asfalt. 
Barbara Marcus vervangt Frans Kuppens. Tijdens de vorige Raadstafel21 heeft Frans al een 
terugkoppeling gegeven over de stand van zaken Energietransitie. In de meeste raden is de RES-
startnotitie aan de orde gesteld. Er zijn nog 5 gemeenten waar hij nog behandeld moet worden. 
Als gemeenten gaan we de uitwerking zelf doen met eigen capaciteit en kennis, samen met 
waterschappen, provincie en Enexis. Raden goed meenemen is heel belangrijk!  
 
Na deze toelichtingen gaan de groepen uiteen om verder over de thema’s door te praten. 
(aantekeningen van procesmanagers van de gesprekken zijn bij het verslag gevoegd) 

 
4. Terugblik op Algemeen Bestuur op 26 juni 

Eerder deze avond vond het Algemeen Bestuur plaats bij Van der Valk hotel Eindhoven van 
17.00 tot 18.00 uur. Ton van Happen blikt hier kort op terug. 
Na de zomervakantie worden de raden bijgepraat over Gulbergen en het RHCe. Het contract van 
de directeur RHCe is met 2 jaar verlengd.  
Bijna 9 ton is over van de voorziening afbouw realisatie SRE (afbouw heeft in 4 jaar 
plaatsgevonden i.p.v. de geplande 5 jaar). Dit bedrag wordt naar rato teruggegeven aan de 
gemeenten. Ook is er een vrijval van financiën vanwege het niet invullen van de 2,8 fte 
vacatureruimte.  
Het DB heeft een bestuursrapportage gemaakt t/m mei 2019. Daarin wordt richting het Algemeen 
Bestuur verantwoording afgelegd over de 5 thema’s over wat er aan resultaat is geboekt. 
Afgesproken wordt dat de Bestuursrapportage ook ter kennisname naar de gemeenteraden wordt 
gestuurd.  
Een groot aantal gemeenten hebben, als gevolg van de finanicële problemen op het gebied van 
het sociale domein, de opdracht gekregen om goed naar de begrotingen te kijken en 
terughoudendheid te betrachten m.b.t. financiën.  
 

5. Terugblik raadsledenbijeenkomst RES op 8 mei 
Op 8 mei was er een raadsledenbijeenkomst georganiseerd in het teken van de Regionale 
Energiestrategie (RES) bij Van der Valk hotel Eindhoven. 
Veel raadstafelleden zijn aanwezig geweest. Het geluid was op locatie niet goed.  
Het onderdeel met de jeugd was leuk, maar het ging heel erg in op de duurzaamheid gebruik 
voedsel e.d., maat het is goed dat de jeugd met het onderwerp bezig is. Het omdenken door de 
jeugd en het informele contact wordt als heel positief ervaren.  
 

6. Voorbereiding Metropoolconferentie 9 oktober 
Het concept-werkprogramma 2020 wordt begin september voor zienswijze naar de 
gemeenteraden gestuurd. De Metropoolconferentie op 9 oktober vindt plaats in de periode dat het 
concept-werkprogramma voor zienswijze voorligt bij de gemeenteraden. De conferentie kan door 
gemeenteraadsleden gebruikt worden om inzichten te delen en informatie te verkrijgen om de 
‘eigen portefeuillehouders’ te bevragen bij het bespreken van de zienswijze in de eigen 
gemeenteraad. Tijdens deze avond kunnen we inhoudelijk de discussie voeren met het Dagelijks 
Bestuur en de portefeuillehouders. De raadstafelleden vinden het belangrijk om tijdens deze 
avond interactief met elkaar bezig te zijn. Tijdens deze bijeenkomst, gericht op het 
werkprogramma 2020, gaan we vooral op de inhoud van de 4 thema’s in, daar hoeft geen externe 
spreker bij. Voorkeur gaat uit naar het uitdiepen van het werkprogramma, eventueel met 
stellingen. Voor de locatie van de Metropoolconferentie wordt aangegeven dat men graag een 
locatie ziet, die goed bereikbaar is met het openbaar vervoer. 
 

7. Berenschot 
Op woensdag 3 juli organiseert het ministerie van BZK, in samenwerking met de VNG en bureau 
Berenschot, een bijeenkomst over de effectiviteit en legitimiteit van interbestuurlijke 
samenwerking op basis van de Wgr. Een vertegenwoordiging van de Raadstafel21 is hiervoor 
ook uitgenodigd. Leon van de Moosdijk, Jan Hoevenaars en Frans van Zeeland hebben 
aangegeven dat ze hier naartoe willen gaan. In de volgende vergadering van de Raadstafel21 
wordt hierover een terugkoppeling gedaan. 

 

https://zoslimbereikbaar.nl/web/storage/website/videos/Brainport-smart-mobility-360p.mp4
https://zoslimbereikbaar.nl/web/storage/website/videos/Brainport-smart-mobility-360p.mp4
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8. Rondvraag  
Op 25 september staat de volgende Raadstafelvergadering gepland. De locatie voor deze 
bijeenkomst is de Metropoolregio Eindhoven. Deze avond wordt gebruikt om een kijkje achter de 
schermen te nemen bij de Metropoolregio Eindhoven. 
De bijeenkomst van 11 december vindt plaats in Centrum Hofdael in Geldrop. 
Theo Albers geeft aan dat hij per 1 augustus verhuist naar Deurne en dat daarmee zijn 
raadslidmaatschap en dat van de Raadstafel21 komt te vervallen. Theo bedankt iedereeen voor 
de fijne samenwerking. Er zal een nieuwe vertegenwoordiging vanuit Nuenen komen.  
 
 
Ton van Happen bedankt iedereen voor de prettige vergadering en nodigt iedereen uit om nog 
even wat te drinken aan de bar. 
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Presentielijst Raadstafel21 d.d. 3 april 2019 

Gemeente Deelnemer Aanwezig 

Asten Frank van de Kerkhof - 

 Sandu Niessen X 

Bergeijk Wil Rombouts X 

 Twan Jansen - 

 Bjorn Aarts X 

Best Aaldert van der Vlies X 

 Gaston Slagers X 

Bladel Hugo Maas X 

 Pauline van den Heuvel - Antonis - 

Cranendonck Eric Peeters - 

 Wim Aarts X 

Deurne Wim Luijten X 

 Anne Damen – Verstappen X 

Eersel Arno Kennis - 

 Egbert-Jan Plas X 

Eindhoven Marco van Dorst X 

 Wilma Richter X 

Geldrop-Mierlo Ton van Happen X 

 Marianne Mulder – Staaijen - 

 Paul Kuijken X 

Gemert-Bakel Jan Hoevenaars X 

 Thijs van den Elsen X 

Heeze-Leende Alide Hijmans - 

 Frans Cuijpers - 

 Lot Veldkamp X 

Helmond Jan Roefs - 

 Jochem van den Bogaard X 

Laarbeek Wim van Dijk X 

 Frans van Zeeland X 

Nuenen c.a. Theo Albers X 

 Bertje van Stiphout - 

Oirschot Marienette Wemelsfelder - 

 Martien Schoenmakers X 

Reusel-De Mierden Marc Louwers - 

 Joris van Gompel - 

Someren Leon van de Moosdijk X 

 Jan Adriaans - 

Son en Breugel Frans Meulenbroeks - 

 Marco Pulles - 

Valkenswaard Jan Kerkhoff - 

 Bram Bots - 

Veldhoven Eric van Doren X 

 Ton Bolsius - 

Waalre Alexandra Groeneveld van Mourik X 

 José Verouden - 

Metropoolregio Eindhoven Jannet Wiggers X 

 Helmi Leijen X 

 


